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Protokoll fört vid Styrelsemöte
Luleå Universitets Datorförening

Tidpunkt 2021-06-06, 18:30 - 19:23

Plats T1

Närvarande Rasmus Bengtsson Ordförande tillika mötesordförande
Jenny Enckell Kassör tillika mötessekreterare
Isak Lockman Vice Ordförande tillika justeringsperson
Pontus Asservik PR-ansvaring tillika justeringsperson
Carlos Daniel Barriga Orellana Medlem
Johannes Draaijer ROOT
Albert Tellez ROOT

1 Mötets högtidliga öppnande

Rasmus Bengtsson förklarade mötet öppnat 18:30.

2 Formalia

1. Val av mötesordförande
Rasmus Bengtsson valdes till mötesordförande.

2. Val av mötessekreterare
Jenny Enckell valdes till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Isak Lockman och Pontus Asservik valdes till justeringspersoner.

4. Mötets behöriga utlysande
Styrelsemötet anses vara obehörigt på grund av ogiltig närvaro.

5. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar.

3 Godkännande av dagordning

Mötet beslutade

att fastslå dagordningen.

Isak Lockman Pontus Asservik Rasmus Bengtsson
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4 Beslut. Inköp av marknadsförings material inför nolle-p

För att förbereda oss inför nolle-mässan och andra marknadsförings tillfällen under nolle-p så har
ett förslag inkommit att köpa in ett nytt sortiment med märken samt gummi-ankor.

Mötet beslutade
Att Avvakta med Klistermärken medans vi utreder möjlighet att göra egna.
Att Beställa märken när vi har en färdig design, maxbudget 2000 kr.
Att Beställa in ca 300 gummiankor, maxbudget ca 1000 kr.
Att Diverse beställningar ska göras senast i mitten av Juli 2022.

5 Beslut. Köp av stripe betalningsterminal

För att förenkla försäljning under nolle-p samt för att lägga till enklare påfyllning av Bosch så skulle
en Stripe betalningsterminal kunna förskaffas för ca 600 kr.

Mötet beslutade
Att köpa in terminalen under juli månad 2022.

6 Diskussion. Ge bort gamla LUDD märken i nolleväskor

Efter diskussioner med datasektionen så har vi blivit presenterade med möjlighet att ge bort till
exempel märken i data nollornas ryggsäckar som sektionen kommer att ge ut. I och med att vi har
ca 500+ märken från 20 års jubileumsåret kvar så är frågan huruvida detta skulle vara en värd
investering.
Diskussion:
Att ge bort gamla märken skulle vara ett bra och billigt sätt för LUDD att marknadsföra sig till
nya studenter på LTU. Styret tycker att det är en bra idé som bör genomföras.

7 Personval. Val till sekreterare

Vi har fått in en nominering till posten som Wilma Ericsson vakant satte.

Mötet beslutade
Rösta in Carlos Daniel Barriga Orellana till sekreterare i styrelsen 22/23.

8 Övriga ärenden

9 Mötets högtidliga avslutande

Rasmus Bengtsson förklarade mötet avslutat 19:23.
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Jenny Enckell, mötessekreterare Rasmus Bengtsson, mötesordförande

Isak Lockman, justeringsperson Pontus Asservik, justeringsperson

Isak Lockman Pontus Asservik Rasmus Bengtsson


